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Protokół Nr VI/11 

z  Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 23 lutego 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

 

V Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 23 lutego 2011 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto                   

o godz.13
00

 a zakończono o godz.15
50

. 

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski dokonał otwarcia VI Sesji. Serdecznie 

powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne 

decyzje i uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Burmistrz Miasta –Włodzimierz Ptasznik wniósł o wprowadzenie do porządku sesji 

Trzech projektów uchwał w sprawie: 

a) podniesienia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Sp. z 

o.o. w Iławie  

b) zmiany uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2011-2029 

c) zmian w budżecie miasta na 2011 rok 

 

Podany pod głosowanie jawne przez Przewodniczącego Rady Miejskiej wniosek, aby 

wprowadzić do porządku sesji projekt uchwały w sprawie podniesienia kapitału 

zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Iławie został przyjęty 

pozytywnie „jednogłośnie”. 
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Podany pod głosowanie jawne przez Przewodniczącego Rady Miejskiej wniosek, aby 

wprowadzić do porządku sesji projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały w sprawie  

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2029  został przyjęty pozytywnie 

„jednogłośnie”.  

 

Podany pod głosowanie jawne przez Przewodniczącego Rady Miejskiej wniosek, aby 

wprowadzić do porządku sesji projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011 

rok  został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”.  

 

Przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej porządek VI Sesji 

uwzględniający zgłoszone zmiany został przyjęty „jednogłośnie” w następującym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie protokołów III, IV i V z  sesji  

3.  Podjecie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu 

radnego (E. Lewandowska) 

4. Ślubowanie radnej 

5. Sprawozdanie z działalności miedzysesyjnej burmistrza  

6. Składanie wniosków i interpelacji 

7. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje (cz.1) 

8. Przedłożenie Sprawozdania z pracy Doraźnej Komisji ds. Bezpieczeństwa na 

Drogach i Szlakach Wodnych Iławy 

9. Przedłożenie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń dla nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Miejską Iława 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy  

b) uchwalenia Regulaminu korzystania z Centrum Turystyczno – Rekreacyjnego przy 

ul. Biskupskiej w Iławie 

c) zmiany uchwały Nr XXIX/426/08 Rady Miejskiej w Iławie z dnia 26 listopada 

2008r. oraz zmiany uchwały Nr XIV/152/07 Rady Miejskiej w Iławie z dnia 26 

września 2007r. w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych dla 

zawodników osiągających wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym 
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d) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejską 

Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie powierzenia zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego (komunikacji miejskiej) 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie szkolnej 

orkiestry dętej 

f) udzielenia dotacji Powiatowi Iławskiemu na realizację projektu „Zintegrowany 

system promocji turystycznej obszaru Kanału Elbląskiego” 

g) udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na 

funkcjonowanie biura w Brukseli 

h) udzielenia dotacji Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na dofinansowanie 

projektu „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej”  

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania 

„Budowa ronda nakładkowego na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i Wiejskiej  w Iławie” 

j) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Dąbrowskiego 

k) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kossaka 

l) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Andersa 

m) nabycia udziałów w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki 

n) dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

o) zbycia prawa własności nieruchomości  przy ul. Wojska Polskiego 

p) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miejskiej  

q) zmiany uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady 

Miejskiej 

r) podniesienia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. 

w Iławie  

s) zmiany uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2011-2029 

t) zmian w budżecie miasta na 2011 rok 

11. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje (cz.2) 

12. Informacje i komunikaty 

13. Zamknięcie obrad VI Sesji  

 

 



- 4 - 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie quorum 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski  o godzinie 13.00 otworzył VI 

Sesję Rady Miejskiej w Iławie i przewodniczył jej obradom. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w Sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum dla podejmowania 

prawomocnych decyzji i wniosków. 

 

 Ad. 2. Przyjęcie protokołu z obrad  III,  IV i V  Sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poddał pod głosowanie treść 

protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Iławie. W głosowaniu jawnym w obecności  

20 radnych, głosowało 20 radnych –  przy 20  głosach ,,za” protokół został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poddał pod głosowanie treść 

protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej w Iławie. W głosowaniu jawnym w obecności  

20 radnych, głosowało 20 radnych –  przy 20  głosach ,,za” protokół został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poddał pod głosowanie treść 

protokołu z V Sesji Rady Miejskiej w Iławie. W głosowaniu jawnym w obecności  

20 radnych, głosowało 20 radnych –  przy 20  głosach ,,za” protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3. Podjecie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego 

mandatu radnego (E. Lewandowska) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że  związku z 

wygaśnięciem mandatu radnego Pana Andrzeja Lewandowskiego  pismem Komisarza 

Wyborczego w Elblągu z dnia 7 lutego 2011 roku  kolejną kandydatką z listy, która uzyskała 

Kolejno największą ilość głosów została wyznaczona Pani Elżbieta Lewandowska 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego  

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych-  przy 20 głosach ,,za”  podjęła uchwałę w sprawie wstąpienia 

kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego  
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Uchwała w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego  

stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

Ad 4. Ślubowanie radnej 

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski  powiedział, że stosownie do postanowień art. 

23a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym radny przed objęciem mandatu 

składa ślubowanie. Następnie poprosił wszystkich o powstanie, odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”. 

Radna Elżbieta Lewandowska wypowiedziała słowo „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”  

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że radni 

otrzymali sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta na komisjach. 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik poinformował radnych o swoich działaniach 

w tygodniu poprzedzającym sesję. Było to; 

- spotkanie z wykonawcami toru wioślarskiego, gdzie rozmawiano o trudnościach jakie 

napotykają wykonawcy. Mimo utrudnień jak konieczność wbijania słupów do których 

mocowane będą liny oraz odpowiednie oznakowanie,  tor prawdopodobnie   będzie oddany 

do użytku jeszcze w tym roku. Taki tor powstanie na długości 2  kilometrów. Do końca lipca 

powstanie projekt, w sierpniu wystąpimy o zezwolenie na budowę a realizacja przypadałby na 

wrzesień i październik. Tor wioślarski będzie uzupełnieniem bazy wioślarskiej która ma być 

oddana wkrótce do użytku 

- Iława ma szansę stać się jednym z dwudziestu dwóch polskich miast, które znajdą 

się na narodowej planszy „Monopoly Polska” – najbardziej rozpoznawalnej i lubianej 

grze na świecie. Warunek jest jeden – Iława, która w 2010 roku zdobyła tytuł letniej 

stolicy Warmii i Mazur, musi zająć co najmniej drugą pozycję na liście nominowanych. 

Na narodowej planszy „Monopoly Polska” znajdą się dwadzieścia dwa miasta, które w dniach 

od 20 lutego do 20 marca uzyskają w internetowym głosowaniu największą liczbę głosów. 

Głosy można oddawać na miasta z listy głównej oraz miasta nominowane. Iława znalazła się 

w tej drugiej grupie. Pole na narodowej planszy „Monopoly Polska”, która ma już ponad 75-
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letnią tradacyję, to doskonała okazja do promocji miasta, jego walorów, atrakcji 

turystycznych oraz możliwości biznesowych. To także olbrzymi prestiż. Narodowa edycja gry 

zadebiutuje na polskim rynku jesienią 2011 roku i wejdzie w obieg na lata. 

 

Zapytań do sprawozdania nie było wnoszonych 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta oraz Urzędu Miasta 

stanowi załączniki nr 5 do protokołu 

 

Ad.6. Składanie wniosków i interpelacji  

 

Jako pierwszy głos zabrała radna Anna Zakrzewska  występując  z zapytaniem 

dotyczącym likwidacji Sądu Pracy w Iławie. Zapytała, czy Burmistrz zamierza podjąć jakieś 

kroki, aby tę decyzję odwrócić. Dodała że przeniesienie sądu do Ostródy będzie dużym 

utrudnieniem  dla mieszkańców.  

Zapytała również, czy przy basenie planowane są stanowiska parkingowe dla rowerów, 

Radny Eugeniusz Dembek zapytał , czy burmistrz rozważył już złożony 2-3 sesje temu 

wniosek wniesienia odpłatności za wykup mieszkań komunalnych. Drugie pytanie dotyczyło 

osób represjonowanych podczas II wojny światowej a mianowicie, czy jest uchwała dająca im 

przywilej wykupu mieszkań. Trzecie pytanie dotyczyło zmiany planu zabudowy terenów pod 

hotel TiFFFI- czy koncepcja była opiniowana przez zespół urbanistyczny. 

Jako kolejny głos zabrał radny Wojciech Szymański który występując w imieniu 

taksówkarzy zapytał , czy dźwig stojący przy budowie nad Małym Jeziorakiem nie zagraża 

bezpieczeństwu przechodniów i przejeżdżających aut- czy jest on tam posadowiony zgodnie z 

przepisami bezpieczeństwa.  

Radny Andrzej Pankowski zapytał czy w związku z nowopowstającymi nowymi 

ciągami jezdnymi i powstającymi tam punktami świetlnymi rosną koszty utrzymania miasta. 

Zarządcy dróg nie konsultując się z władzami narzucają ilość lamp a nie ma to wpływu na 

bezpieczeństwo z wyjątkiem miejsc gdzie są przejścia dla pieszych. Poprosił aby Burmistrz 

wykorzystując swój udział w Związku Miast Polskich, kontakty z posłami  wpłynął na sposób 

finansowania zużycia energii. 

Następnie głos ,w imieniu mieszkańców ulicy Bandurskiego, głos zabrała radna 

Jolanta Michalewska. Powiedziała, że w związku z ustawionym przez Dyrektora 
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„Mechanika” zakazem wjazdu dla uczniów na teren szkoły uczniowie parkują na parkingach 

przy blokach co utrudnia funkcjonowanie mieszkańców. Poprosiła o zniesienie tego zakazu. 

Rady Roman Przybyła powiedział, ze budowę ratusza datuje się na lata 1910-1912 

zaproponował związku ze zbliżająca się 100-etną rocznicą posadowienia ratusza jedna z form 

uczczenia tego było zorganizowanie wystawy filatelistycznej poświeconej miastom polskim.  

     

 

      Ad.7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje 

 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik udzielił odpowiedzi na część wniosków 

 i zapytań radnych. 

Burmistrz Miasta odnośnie zapytania radnego Romana Przybyły odpowiedział, że 

warto się zastanowić jak uczcić 100-lecie ratusza i może to też być zorganizowanie wystawy 

filatelistycznej.  

Do radnej Jolanty Michalewskiej odpowiedział , że faktycznie należałoby się spotkać 

i zapytać skąd ta decyzja o zakazie wjazdu na teren zespołu szkół . 

Radnego Andrzeja Pankowskiego poinformował, że w marcu będzie ogłoszony 

przetarg na dostawę energii elektrycznej i być może będzie to z korzyścią dla miasta. Podobna 

sytuacja jest np. przy basenie gdzie ustawiono bardzo dużą ilość lamp, gdzie koszty energii 

spadną na miasto. Problem opłaty za oświetlenie ulic jest taki sam a w całej Polsce. 

Na pytanie radnego Wojciecha Szymańskiego odpowiedział , że za bezpieczeństwo na 

budowie odpowiada wykonawca  i  na pewno dźwig został tam posadowiony zgodnie z 

przepisami budowlanymi.  

Do radnego Eugeniusza Dembka  odpowiedział,  że ma wrażenie, że korzysta ze 

spotkania na sesji żeby dojść  do konkretnych wniosków.  Pytanie o konsultacje w sprawie 

apartamentowców  - było nimi spotkanie na sesji z wykonawcami aby wszyscy mogli się z 

tym zapoznać. Plan wyraźnie mówi ze pod zabudowa może być nie więcej niż 20% terenu.  

W tej chwili jest to w trakcie uzgodnień.  

Uchwała ws. zwolnień dla  Sybiraków- w tej chwili nie ma takiej  uchwały i ona nie 

obowiązuje, ale jeden z mieszkańców zwrócił się do nas z taką prośbą  i może warto byłoby 

taka uchwałę odświeżyć.  

Temat zmniejszenia odpłatności z wykup mieszkań komunalnych – rozmawiałem z 

panem Ławrynowiczem i żadne decyzje jeszcze nie zapadły. 
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Do radnej Anny Zakrzewskiej : będą stanowiska do parkowania rowerów przy 

basenie- dwa stojaki a jak będzie potrzeba to postawimy 4.  

Jeśli chodzi o decyzje dotyczącą sadu pracy – do mnie nic nie dotarło  że ta decyzja 

zapadła. Petycja przez nas przygotowana była jednym z protestów i to powinno wystarczyć. 

Jeśli będzie inna szansa – chociażby rozmowa z ministrem  to się umówię i porozmawiam.  

 

Ad.8.  Przedłożenie Sprawozdania z pracy Doraźnej Komisji ds. Bezpieczeństwa na 

Drogach i Szlakach Wodnych Iławy 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej Andrzej Pankowski  omówił dokładnie temat na 

komisjach. Dodał tylko, że na drogach iławskich jest bezpiecznie. Poprosił o poparcie, jeśli 

będzie inicjatywa aby taka komisja dalej działała.   

 

Opinie Komisji: 

 Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż wieloletnia prognoza 

finansowa został zaopiniowana pozytywnie  

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż wieloletnia prognoza finansowa został zaopiniowana pozytywnie  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż wieloletnia prognoza finansowa został zaopiniowana pozytywnie przy 1 

głosie „wstrzymującym”. 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali; 

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że nie w zasadzie żadnych jego uwag komisja 

nie uwzględniła. Zapytał czy są jakieś działania ws. płatnych parkingów.  

Przewodniczący Komisji Doraźnej Andrzej Pankowski  odpowiedział, ze oczekuje 

konkretnego wskazania miejsc i kwot.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik odpowiedział, że wczoraj odbyła się 

rozmowa pani burmistrz z firmą zajmująca się parkingami z Grudziądza która zaproponowała 

nam rozwiązania dotyczące parkowania. Przygotują nam i przedstawią ofertę- komisja 

naciskała żeby się zastanowić nad płatnymi parkingami. Komisja jest bardzo pomocna bo 

wiele spraw wymaga doświadczenia i wiedzy wierze że będzie nadal funkcjonowała. 

Radny Wojciech Szymański zasugerował, że należy się zastanowić czemu ma służyć 

płatne parkowanie – czy udrożnieniu parkingów czy celom zarobkowym. Za granica często 

pierwsze 30 minut parkowania jest gratis.  
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Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja 

przyjęcia do akceptującej wiadomości sprawozdania z pracy Doraźnej Komisji ds. 

Bezpieczeństwa na Drogach i Szlakach Wodnych Iławy została przyjęta pozytywnie 

jednogłośnie przy 1 glosie „wstrzymującym”  

 

Sprawozdanie z pracy Doraźnej Komisji ds. Bezpieczeństwa na Drogach i Szlakach 

Wodnych Iławy stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

Ad. 9.  Przedłożenie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń dla 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Miejską Iława 

 

Dyrektor MZOSZiP Renata Kamińska omówiła dokładnie temat na komisjach.  

Opinie Komisji: 

 Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż wieloletnia prognoza 

finansowa został zaopiniowana pozytywnie  

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż wieloletnia prognoza finansowa został zaopiniowana pozytywnie  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż wieloletnia prognoza finansowa został zaopiniowana pozytywnie  

W dyskusji nad powyższym głos zabrali; 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik Zmodyfikowana karta nauczyciela nakłada 

na organy prowadzące szkoły obowiązek złożenia takiego sprawozdania na poszczególnych 

stopniach awansu za rok ubiegły.  Okazało się z 

że z budżetu musimy wypłacić blisko  pół miliona złotych.  Dokonano analizy a następnie 

wypłacono dodatek tam gdzie średnich nie uzyskano.  

Radny Jerzy Ewertowski nadmienił ,że powiedziane w przyszłym miesiącu zajmiemy 

się tym bliżej na komisjach a może i na sesji. Powiedział, że stwierdzenie że „W wyniku tych 

działań budżet miasta musiał wypłacić około pół miliona złotych” podniosło ciśnienie- od 10 

lat jest zapis ustawowy który gwarantuje te średnie i od roku kiedy widniej zapis o 

ściślejszym kontrolowaniu urzędników poprzez wysyłanie tego sprawozdania do RIO nagle 

staje się nieszczęście. Proszę jeśli coś się należy z mocy ustawy , żeby o tym nie dyskutować 

tylko przejść nad tym do porządku dziennego.    
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Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik odpowiedział, ze nie                                                                             

dyskutuje tylko przekazuje  informacje  dyskusję zaczął radny.  

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko poprosił różne struktury  o przekazywanie 

informacji w górę bo to totalny bałagan struktur rządzących. To normalna sytuacja aby 

ujednolicić  do wymaganych wynagrodzeń subwencje w kraju. Bo ośmieszamy się w Europie.  

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że ma wątpliwości co do tworzenia grupy 

nauczycieli dyplomowanych. Powiedział, że darzy sympatią dobrych nauczycieli ale broniąc 

budżetu który mówi że „czy się stoi czy się leży”, nie jest usatysfakcjonowany  wynikami z 

testów kompetencyjnych bo nie ma to przełożenia na wzrost kwalifikacji nauczycieli- nie 

zyskują na tym uczniowie. Z ogółu nauczycieli 2/3 to nauczyciele dyplomowani- stażyści , 

kontraktowi i mianowani pracują uczciwie. 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski odpowiedział, że na awans nie mamy 

wpływu i jedno z drugim nie ma nic wspólnego. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski odpowiedział, ze wyniki testów nie są 

mirnikiem kompetencji nauczyciela. Testy tworzą osoby zupełnie oderwane od przedmiotu i 

rzeczywistości szkolnej. Nigdzie nie ma na świecie czegoś takiego jak nadgodziny. Zgodził 

się z radnym Bojko, że trzeba wpłynąć na   struktury  by to zmienić. Poprosił, aby związki 

zawodowe również pochyliły się nad tematem.  

Radny Jerzy Ewertowski powiedział, że na średnią 4700 składają się np.: 

wynagrodzenie urlopy dla poratowania zdrowia który pobiera kolega, i dodatek funkcyjny 

dyrektora ale to obciąża średnią pensje wszystkich nauczycieli.  Nauczyciele w Polsce 

znajdują się na 5 miejscu od góry pod względem długości czasu pracy. Mogą być 

przeprowadzone kolejne rzetelne badania ale wiele aspektów trzeba uwzględnić jak rodzaj i 

wielkość szkoły, jaki katalog czynności wchodzi w zakres obowiązków, stopnie awansu, 

specjalności, rodzaj jednostki samorządowej. Na którejś z kolejnych sesji możemy sobie 

poświęcić półgodziny na omówienie dokładnie tej kwestii. 

Radny Wojciech Szymański zwracając się do radnego Eugeniusza Dembka powiedział 

że po ostatniej wypowiedzi stwierdził że radny miał niewiele wspólnego z nauczycielami. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski powiedział że nie mówił o czasie pracy 

nauczycieli tylko o pensum. „Nauczyciel pracuje w szkole ma do pensum 1,5 etatu to 

pracuje znacznie więcej w domu. Chciałbym żeby przy zwiększonym pensum 

nauczyciel zarabiał tyle ile pracuje.” 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja 

przyjęcia do akceptującej wiadomości  sprawozdania z wysokości średnich 
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wynagrodzeń dla nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Iława została przyjęta pozytywnie 

jednogłośnie  

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń dla nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Iława 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie 

 

a)  ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy  

 

Burmistrz Miasta Iławy wyjaśnił, iż nabywamy udziały w celu zapewnienia dostępu 

do drogi publicznej.  

 

Opinie Komisji: 

 Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie „jednogłośnie”. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie przy 2 głosach 

wstrzymujących 

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu w sprawie powyższej uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 15 głosach ,,za” 1 przeciwnym i 2 

„wstrzymujących” podjęła uchwałę w sprawie  

 

Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy  
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stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 

b) uchwalenia Regulaminu korzystania z Centrum Turystyczno – Rekreacyjnego 

przy ul. Biskupskiej w Iławie 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie „jednogłośnie”. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu w sprawie powyższej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu korzystania z Centrum Turystyczno – Rekreacyjnego przy ul. 

Biskupskiej w Iławie 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie powołania Doraźnej Komisji ds. Zmiany Statutu Miasta Iławy. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z Centrum Turystyczno – 

Rekreacyjnego przy ul. Biskupskiej w Iławie stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

c)    zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych 

dla zawodników osiągających wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie „jednogłośnie”. 
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  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu w sprawie powyższej uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych dla 

zawodników osiągających wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym 

. 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę                       

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów 

sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki we współzawodnictwie 

sportowym 

 

Uchwała w zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów 

sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki we współzawodnictwie 

sportowym stanowi załącznik nr  10  do protokołu 

 

d) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie powierzenia zadań z zakresu 

lokalnego transportu zbiorowego (komunikacji miejskiej) 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie „jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 
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Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński zawiadomił, iż powyższy 

projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu w sprawie powyższej uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie powierzenia zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego (komunikacji miejskiej) 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę   

w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie powierzenia zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego (komunikacji miejskiej) 

 

 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do 

zawarcia z Gminą Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania 

pomiędzy jednostkami samorządu gminnego, w sprawie powierzenia zadań z zakresu 

lokalnego transportu zbiorowego (komunikacji miejskiej) stanowi załącznik  nr  11  

do protokołu 

 

 

 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie szkolnej 

orkiestry dętej 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik podziękował i pogratulował dyrektorowi 

panu Edwardowi Bojko, panu Olkowskiemu a przede wszystkim młodzieży, która 

występowała. Podziękował Michałowi Młotkowi  który udowodnił, że można promować 

miasto nie wydając wielkich pieniędzy.   

Opinie Komisji: 
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Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie „jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie szkolnej 

orkiestry dętej 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach podjęła uchwałę w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie 

szkolnej orkiestry dętej 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Iławskiemu na utrzymanie szkolnej orkiestry dętej załącznik nr 12   do protokołu 

 

f) udzielenia dotacji Powiatowi Iławskiemu na realizację projektu „Zintegrowany 

system promocji turystycznej obszaru Kanału Elbląskiego” 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1  głosie wstrzymującym 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie „jednogłośnie”. 
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Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji Powiatowi Iławskiemu na realizację projektu „Zintegrowany system promocji 

turystycznej obszaru Kanału Elbląskiego” 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji Powiatowi Iławskiemu na realizację projektu „Zintegrowany system 

promocji turystycznej obszaru Kanału Elbląskiego” 

 

 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Powiatowi Iławskiemu na realizację projektu 

„Zintegrowany system promocji turystycznej obszaru Kanału Elbląskiego” stanowi  

załącznik nr  13  do protokołu 

 

g)  udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na 

funkcjonowanie biura w Brukseli 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie „wstrzymującym” 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na 

funkcjonowanie biura w Brukseli 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach za i 1 ”wstrzymującym” podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Powiatowi Iławskiemu na realizację projektu 

„Zintegrowany system promocji turystycznej obszaru Kanału Elbląskiego” 
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Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – 

Mazurskiemu na funkcjonowanie biura w Brukseli stanowi   

załącznik nr  14  do protokołu 

 

h) udzielenia dotacji Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na dofinansowanie 

projektu „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji 

turystycznej”  

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie „wstrzymującym” 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

     Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na dofinansowanie 

projektu „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej”  

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach za i 1 ”wstrzymującym” podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na 

dofinansowanie projektu „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji 

turystycznej”  

 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Województwu Warmińsko – Mazurskiemu 

na dofinansowanie projektu „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu 

informacji turystycznej” stanowi  załącznik nr 15   do protokołu 
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i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania 

„Budowa ronda nakładkowego na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i Wiejskiej  w 

Iławie” 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie . 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie przy jednym 

głosie przeciwnym 

 

    Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania „Budowa 

ronda nakładkowego na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i Wiejskiej  w Iławie” 

  

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach za i 1 ”wstrzymującym” podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację 

zadania „Budowa ronda nakładkowego na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i Wiejskiej  w 

Iławie” 

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację 

zadania „Budowa ronda nakładkowego na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i Wiejskiej  w Iławie” 

stanowi  załącznik nr 16   do protokołu 

 

j) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Dąbrowskiego 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie . 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie zbycia 

prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Dąbrowskiego 

  

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Dąbrowskiego 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Dąbrowskiego stanowi  załącznik nr 17   do protokołu 

 

k) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kossaka 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie zbycia 

prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kossaka 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Kossaka 
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Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Kossaka stanowi  załącznik nr 18   do protokołu 

 

l) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Andersa 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie zbycia 

prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Andersa 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach za i 1 wstrzymującym 

podjęła uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy 

ul. Andersa 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Andersa stanowi  załącznik nr 19   do protokołu 

 

m) nabycia udziałów w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. 

Kościuszki 

 

Opinie Komisji: 

 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie nabycia 

udziałów w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach za i 1 wstrzymującym podjęła 

uchwałę w sprawie nabycia udziałów w prawie własności nieruchomości położonej przy 

ul. Kościuszki 

 

Uchwała w sprawie nabycia udziałów w prawie własności nieruchomości 

położonej przy ul. Kościuszki stanowi  załącznik nr 20   do protokołu 

 

n) dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

 

Opinie Komisji: 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie dzierżawy 

gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach za i 1 wstrzymującym podjęła 

uchwałę w sprawie dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 
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Uchwała w sprawie dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej 

Iława stanowi  załącznik nr 21   do protokołu 

 

o) zbycia prawa własności nieruchomości  przy ul. Wojska Polskiego 

 

Opinie Komisji: 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie zbycia 

prawa własności nieruchomości  przy ul. Wojska Polskiego 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach za i 1 wstrzymującym podjęła 

uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości  przy ul. Wojska Polskiego 

 

 

Uchwała w sprawie s zbycia prawa własności nieruchomości  przy ul. Wojska 

Polskiego stanowi  załącznik nr  22  do protokołu 

 

 

p) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miejskiej  

 

Opinie Komisji: 

Członek Komisji Jolanta Michalewska poinformowała, iż projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

„jednogłośnie”. 
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Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej  

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Miejskiej  

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

Komisji Rady Miejskiej stanowi  załącznik nr 23   do protokołu 

 

r) zmiany uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady 

Miejskiej 

 

Opinie Komisji: Komisje projektu nie opiniowały 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że w związku 

z pisemną rezygnacją Pana Andrzeja Lewandowskiego z funkcji przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki rada w głosowaniu jawnym wybiera przewodniczącego. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur.  

Radny Włodzimierz Harmaciński zaproponował kandydaturę radnego Eugeniusza 

Chomika  

Radny Eugeniusz \Chomik wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Wojciech Szymański zaproponował kandydaturę Jerzego Ewertowskiego 

Radny Jerzy Ewertowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Poddana pod głosowanie jawne kandydatura radnego Eugeniusza Chomika na 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki uzyskała 14 głosów 

„za” 2 „wstrzymujących” 

Poddana pod głosowanie jawne kandydatura radnego Jerzego Ewertowskiego na 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki uzyskała 3 głosy „za” 7 

„wstrzymujących” 
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Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady 

Miejskiej 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji 

Rady Miejskiej 

 

Uchwała w sprawie  zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej stanowi  załącznik nr  24  do 

protokołu 

 

r) podniesienia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Sp. 

z o.o. w Iławie  

 

Opinie Komisji: Komisje projektu nie opiniowały 

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie 

podniesienia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w 

Iławie  

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

podniesienia kapitału zakładowego spółki Zakład Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w 

Iławie  

 

Uchwała w sprawie podniesienia kapitału zakładowego spółki Zakład 

Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Iławie stanowi  załącznik nr 25   do protokołu 

 

s) zmiany uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2011-2029 

 

Opinie Komisji: Komisje projektu nie opiniowały 

Skarbnik Miasta Janina Okołowska omówiła zmiany uchwały w sprawie  przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2029 
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Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2029 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-

2029 

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2011-2029 stanowi  załącznik nr 26 do protokołu 

 

t) zmian w budżecie miasta na 2011 rok 

 

Opinie Komisji: Komisje projektu nie opiniowały 

Skarbnik Miasta Janina Okołowska  omówiła zmiany w budżecie miasta na 2011 rok 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2011 rok 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2011 rok 

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta na 2011 

rok stanowi  załącznik nr   27  do protokołu 

 

Ad.10. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski interpelacje (cz.2)-  udzielono w części I 

 

   

Ad.11.  Informacje i komunikaty 

Radny Wojciech Szymański wystąpił z propozycją aby w związku ze zbliżająca się 

rocznicą katastrofy smoleńskiej zastanowić się , czy nie nazwać jednej z ulic imieniem „Ofiar 

Smoleńskich”. 

Radny Eugeniusz Dembek zaproponował aby nowe rondo nazwać „smoleńskie”  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że kolejna 

sesja odbędzie się 30 marca oraz posiedzenie Komisji Doraźnej ds., Zmian w Statucie 1 

marca o godzinie 10.00.  

 

Ad 12. Zamknięcie obrad VI Sesji 

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku obrad                         

o godzinie 16
20

 zamknął sesję . 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

 

     Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

         -/- Danuta Drozdowska                                                    /-/Roman Groszkowski 

 

 

  


